
Saksdokument styremøte nr. 8/2023,
mandag 23. oktober
Innkalt: Ingrid Nermoen, Hans Olav Hygen, Dag Haugland, Camilla Svensvik, Andreas
Sandernes, Odin Tellesbø og Karl Gustavsen
Vara: Terje Linløkken, Karl Gustavsen
Forfall:
Referent: Odin Tellesbø
Sted: kl. 19:30-21:00 på Lørenskog vgs

Sak.nr. Innhold Ansvar

44/2023 Godkjenning av referat fra forrige styremøte 25. september

Referat:
Sak 32/2023: Sverre har ennå ikke kjøpt inn pc. Karl gir beskjed til
Camilla om å kjøpe inn Emit-tags for resten av pengene.
Referatet er godkjent uten merknader.

Sak 28/2023 Kurs for skole må følges opp.

Alle

45/2023 Saker fra årshjulet
Se årshjulet for ØOK uten økonomiutvalget (ØU):
https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=uccea01510

Neste års terminplan, inklusiv sommerløp 2024
1: Vintersamling i Spania: Egenandel kr 4000, krever deltakelse på
treninger og samlinger, samt arrangør for Østmarka Open.
2: Nord-Jysk/Hallands: ja
3: Jukola: lang reisevei gjør at kostnadene blir store. Det vurderes heller
i 2025.
4: Tio-mila: Vurderes ut fra interesse.
5: Sommertur:
Klubben vurderer følgende som de tre (fire) mest attraktive, i
kronologisk rekkefølge:

- Bavarian 5 days, 6-10. juli, sted øst for München, på grensen mot
Tsjekkia
- Wavel Cup 11-14. juli, Sør i Polen (ikke langt fra Krakow)
- O-ringen, 21-26 juli, Smålandskusten/Oskarshamn
- (Læsø 30 juli - 1 august, Læsø. Blir en outsider da den kommer

veldig tett inntil HL/OLL)

Styret anbefaler Bavarian 5 days. Klubben dekker en klubbmiddag.

6: 25-manna: Ja
7: Blodslitet: Ja

Alle

https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=uccea01510


Årsrapport fra utvalg 2023. Tas på neste møte
Innkreving av resterende startkontingenter for 2023. Følges opp av
kasserer.
Østnattcup Følges opp av sportslig utvalg
Innendørs klubbmesterskap Følges opp av sportslig utvalg. Andreas er
løypelegger.
Kick-off/skisamling på Nordseter Følges opp av sportslig utvalg
Dagsamling i desember Følges opp av sportslig utvalg
Blomsterdugnad før jul Tas på neste møte
Dato og sted for årsmøtet Tas på neste møte

28/2023 Kurs for skole
Vi har fått midler til å lage tre nye skolegårdskart og oppdatere tre eldre
kart. Ungdommene har blitt forespurt om å tegne kartene. I tillegg skal
vi tilby skolene kurs, der de også får en pakke med utstyr fra NOF.
Ungdommene er også forespurt her. Hvis ikke vi får ungdommene til å
stille så må vi få noen andre til å bidra. Alexandra og Kjell tegner kart.
Treningsutvalget følger opp med ungdommene.
Hva er status på dette arbeidet?

Referat fra sist:: Følges opp på neste styremøte

Odin

46/2023 Tidtakning på Østmarka Open
Hvordan få bedre tidtaking på Østmarka Open?
Noen forslag til vi kanskje kan diskutere

● Det bør opprettes en gruppe som lager en mal for systemet vi
skal bruke

● Flere må lære seg systemet, spesielt flere damer og klubben bør
ha et kurs

● Hvem som skal være tidtager bør også planlegges og stå
oppført med navn sammen med løypelegger.

Referat:
Problemet er at treningsenhetene ikke fungerer optimalt.
Batteriløsningen er for dårlig. Klubben bestemte for noen år siden at vi
skulle gå for tags.

Styret foreslår at vi har en pizzakveld der vi fordeler ansvar for
løypelegging og tidtaker og en pizzakveld med opplæring av Brikkesys.

47/2023 Eventuelt
Klubben kjøper inn 15 stk. o-boka 2023 til gaver.

Alle

Neste styremøter: Mandager kl. 1930-2100, hvis digitalt på Google Meet:
meet.google.com/oxy-posa-zyc

● Mandag 27. november kl. 1900 på Il padrino

Referent: Odin

http://meet.google.com/oxy-posa-zyc

